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PROCES-VERBAL 
Încheiat astăzi 28.februarie.2025 la sediul Primăriei comunei Apateu cu  ocazia întrunirii în 

şedinţă ordinară a Consiliului local al comunei Apateu judeţul Arad 
 
 

Şedinţa s-a convocat în baza Dispoziţiei nr. 10/21.02.2025 a primarului comunei Apateu 
privind convocarea în şedinţă ordinară a Consiliului local al comunei Apateu, conform art. 134, 
alin. (1), lit. a) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, 
cu modificările și completările ulterioare și se desfășoară la sediul Primăriei comunei Apateu din 
localitatea Apateu nr. 364, județul Arad. 

Înainte de a trece la procedurile legale privind desfășurarea ședinței consiliului local, 
secretarul general al comunei Apateu aduce la cunoștința participanților prevederile 
Regulamentului (UE)2016/679 al Parlamentului European şi al Consiliului din 27 aprilie 2016 
privind protecţia persoanelor fizice în ceea ce priveşte prelucrarea datelor cu caracter personal 
şi privind libera circulaţie a acestor date şi de abrogare a Directivei 95/46/CE (Regulamentul 
general privind protecţia datelor), precum și prevederile art. 138, alin. (2), lit. c) din Ordonanța 
de urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările 
ulterioare, coroborat cu art. 27, alin. (2), lit. c) din Anexa nr. 2 la Ordinul Ministerului Dezvoltării, 
lucrărilor Publice și Administrației nr. 25/2021 pentru aprobarea modelului orientativ al 
statutului unității administrativ-teritoriale, precum și a modelului orientativ al regulamentului 
de organizare și funcționare a consiliului local, față de posibilitatea cetățenilor cu domiciliul sau 
reședința în comuna Apateu de a asista la ședințele consiliului local. 
 În continuare secretarul general al comunei face prezenţa consilierilor prin apel nominal 
constatându-se că sunt prezenţi 12 consilieri din totalul 13, absentează domnul consilier Fărcuț 
Robert-Florin. Există cvorumul necesar pentru desfăşurarea şedinţei şi adoptarea de hotărâri. 
 După terminarea procedurii privind prezenţa consilierilor se trece la alegerea 
preşedintelui de şedinţă. Se fac propuneri, domnul Andor Ioan-Florin propune pe domnul Bota 
Adrian-Florin. Nu mai sunt alte propuneri. Se supune la vot deschis prin ridicarea mâinii, cu 
unanimitate de voturi, 12 voturi „pentru” domnul Bota Adrian-Florin este ales preşedinte de 
şedinţă.   
 Domnul secretar general Botaș Ioan informează consiliul local că potrivit art. 123 din 
OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, 
președintele de ședință este ales pe o perioadă de cel mult 3 luni, acesta conduce ședințele 
consiliului și semnează hotărârile adoptate de acesta. Președintele de ședință este ales, prin vot 
deschis cu majoritate simplă, pentru ședința curentă, urmând a fi ales un alt consilier la 
viitoarea ședință. Totodată vreau să mai informez consiliul local că la aprobarea prin vot a 
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următoarelor: alegerea președintelui de ședință, aprobarea procesului-verbal al ședinței 
anterioare și aprobarea ordinii de zi, care sunt situații procedurale prevăzute de regulamentul 
de organizare și funcționare al consiliului local, nu constituie hotărâre a consiliului local ca act 
administrativ, menționare acestor situații procedurale, precum și rezultatul votului se fac 
obligatoriu în procesul-verbal al ședinței, conform art. 27 alin. (22) din anexa la Regulamentul 
de organizare și funcționare a Consiliului local al comunei Apateu aprobat prin HCL Apateu nr. 
19/2021. 
 În continuare preşedintele de şedinţă dă cuvântul secretarului general al comunei 
pentru a supune votului consilierilor procesul-verbal al şedinţei anterioare care a fost pus la 
dispoziţia consilierilor, în timp util, pentru a fi studiat, conform art. 138, alin. (15) din Ordonanța 
de urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările 
ulterioare, cu mențiunea că procesul-verbal al şedinţei anterioare dacă nu a fost comunicat 
consilierilor locali odată cu documentul de convocare se regăsește pe masă înainte de 
începerea ședinței în plen. 
 Domnul consilier Botaș Florea-Radu - am niște nelămuriri, din procesul-verbal de la 
ședința trecută nu reiese că eu am fost făcut prost de către domnul Tulcan Stelian. 
 Domnul secretar general Botaș Ioan - arat domnului consilier că eu nu am auzit așa ceva, 
am plecat și am fost înlocuit de doamna consilier juridic Costea Ana-Ramona. 
 Domnul consilier solicită să fie consemnat în procesul-verbal următoarele: ”ești prost, 
ești prost, s-a exprimat de mai multe ori.” și să ne spună domnul Tulcan Stelian ce calitate are în 
firmă? (i se răspunde că director). Intervin cetățenii din sală și nu se mai consemnează în 
procesul-verbal. 
 Domnul consilier Mișca Teodor - domnule președinte, legat tot de procesul-verbal, nu 
ați văzut procesul-verbal, nu? legat de intervenția mea de atunci când i-am reproșat, l-am 
felicitat ironic pe domnul primar că a intrat în tridentul ăla puternic cu Rodica Hoibor... (după 
reproducerea încă odată a episodului de la ședința trecută) arată consiliului local că, prin 
scrierea din conținutul procesului-verbal a fost făcut peltic, fapt recunoscut, dar eu nu aș face 
așa ceva, nu trebuie să râzi de așa ceva, e jenant... După aceasta trece la niște ”povești 
moraliste”... neavând legătură cu ședința de consiliu local nu se v-a consemna. 
 Se supune la vot deschis prin ridicarea mâinii, cu unanimitate de voturi, 12 voturi 
”pentru” este aprobat procesul-verbal al şedinţei anterioare aşa cum a fost întocmit şi formulat 
cu mențiunile de mai sus. 
 Astfel, după aprobarea procesului-verbal al ședinței anterioare se semnează procesul-
verbal de numerotare, închidere și sigilare a dosarului ședinței ordinare din data de 
30.01.20245. 
 Totodată, domnul Botaș Ioan, secretarul general al comunei, atrage atenția mebrilor 
consiliului local despre situațiile de incompatibilități și situațiile de conflict de interese 
prevăzute de lege. 
 Invitaţi şi participanţi la şedinţă: domnul Tulcan Stelian-Vlăduț, reprezentant al SC 
Petroline Rafinare SRL, domnul Bule Ionel din Apateu nr. 455, cetățeni, crescători de animale: 
Malița Petru și Malița Ioan, Apateu nr. 185B, Botaș Dănuț, Apateu nr. 195, Dănila Ioan, Apateu 
nr. 111, Stana Ionel-Constantin din Apateu nr. 197, Streulea Ioan din Apateu nr. 645, Popa Ioan 
din Apateu nr. 288, Horne Cornel-Gheorghe din Apateu nr. 301A, Horne Teodor din Apateu nr. 
392, Stana Teodor din Apateu nr. 291, Pîrv Neluț din Apateu nr. 571, Botaș Lucian-Mihai din 
Apateu nr. 162A, Malița Floricel din Apateu nr. 688. 
 Domnul Botaș Ioan, secretarul general al comunei Apateu, având în vedere 
evenimentele de la ședințele anterioare, aduce la cunoștința președintelui de ședință despre 
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faptul că participanții la ședință, alții decât consilierii și persoane interesate, care au cereri 
depuse la consiliul local, respectiv cetățenii comunei, nu pot să ia cuvântul decât dacă au un 
interes în problema supusă dezbaterii consiliului local, au posibilitatea de a asista la dezbaterile 
ce au loc în cadrul ședinței, conform prevederilor, art. 138, alin. (2), lit. c) din Codul 
administrativ aprobat prin Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 57/2019, cu modificările și 
completările ulterioare și art. 27, alin. (5) teza II din Anexa nr. 2 la Ordinul nr. 25/2021 al 
Ministerului Dezvoltării, Lucrărilor Publice și Administrației, pentru aprobarea modelului 
orientativ al statutului unității administrativ-teritoriale, precum și a modelului orientativ al 
regulamentului de organizare și funcționare a consiliului local, astfel cum a fost aprobat de 
Consiliul local al comunei Apateu prin Hotărârea nr. 19/2021. 
 Domnul Bota Adrian-Florin, consilier, președinte de ședință întreabă dacă se poate trece 
la aprobarea ordinii de zi? 
 Domnul primar Dănila Sorin-Ioan, solicită consiliului local suplimentarea ordinii de zi, 
conform art. 135, alin. (8) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul 
administrativ, cu modificările și completările ulterioare, cu următoarele puncte: 
 1. Proiect de hotărâre privind modificarea Contractului de Delegare a Gestiunii Serviciului 
de alimentare cu apă și de canalizare prin Actul Adițional nr. 28; 
 2. Proiect de hotărâre privind participarea în cadrul proiectului ”Microbuze electrice 
pentru elevii din județul Arad”; 
 3. Proiect de hotărâre privind aprobarea tipului de suport alimentar la Școala Gimnazială 
”Gheorghe Popovici” Apateu, în cadrul programului-pilot de acordare a unui suport alimentar 
pentru preșcolarii și elevii din 450 de unități de învâțământ preuniversitar de stat; 
 4. Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de execuție al bugetului comunei 
Apateu, județul Arad, pe anul 2024 trimestrul IV. 
 Membrii consiliului local sunt de acord cu suplimentarea ordinii de zi. 
 Nu mai sunt alte propuneri de introducere pe ordinea de zi. 
 Preşedintele de şedinţă, supune votului consilierilor ordinea de zi a şedinţei ordinare, 
conform prevederilor art. 135, alin. (7) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 57/2019 
privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare. Se supune la vot deschis 
prin ridicarea mâinii, cu unanimitate de voturi, 12 voturi „pentru” este aprobată următoarea 
 

ORDINE DE ZI : 
 

1. Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului Comunei 
Apateu în Adunarea Generală a Asociaţilor Asociației de Dezvoltare Intercomunitară de 
Transport Public Arad pentru aprobarea cotizației pe anul 2025 către Asociația de Dezvoltare 
Intercomunitară de Transport Public Arad - inițiativa primarului 

2. Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului Local al 
Comunei Apateu în Adunarea Generală a Asociaților Asociației de Dezvoltare Intercomunitară 
de Transport Public Arad în vederea aprobării modificării Contractului de delegare a gestiunii 
Serviciului de transport public local nr. 704/02.12.2019 - inițiativa primarului 

3. Proiect de hotărâre privind modificarea Contractului de Delegare a Gestiunii 
Serviciului de alimentare cu apă și de canalizare prin Actul Adițional nr. 28 - inițiativa primarului 

4. Proiect de hotărâre privind participarea în cadrul proiectului ”Microbuze electrice 
pentru elevii din județul Arad” - inițiativa primarului 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea tipului de suport alimentar la Școala Gimnazială 
”Gheorghe Popovici” Apateu, în cadrul programului-pilot de acordare a unui suport alimentar 
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pentru preșcolarii și elevii din 450 de unități de învâțământ preuniversitar de stat - inițiativa 
primarului 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de execuție al bugetului comunei 
Apateu, județul Arad, pe anul 2024 trimestrul IV.- inițiativa primarului 

7. Cereri adresate Consiliului local al comunei Apateu. 
 8. Diverse. 
 

 Se trece la dezbaterea punctelor înscrise pe ordinea de zi : 
 
 Nici un consilier nu își anunță interesul personal pe care îl are la adoptarea hotărârilor în 
vederea consemnării în mod obligatoriu în prezentul proces-verbal al ședinței, conform art. 228, 
alin. (2) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 
modificările și completările ulterioare.  
 
 De menționat că domnul Bule Ionel, din Apateu nr. 455 și domnul Horne Cornel-
Gheorghe din Apateu nr. 301A  filmează ședința cu telefonul. 
 
 Punctul 1. Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 
Comunei Apateu în Adunarea Generală a Asociaţilor Asociației de Dezvoltare Intercomunitară 
de Transport Public Arad pentru aprobarea cotizației pe anul 2025 către Asociația de Dezvoltare 
Intercomunitară de Transport Public Arad - inițiativa primarului 
 Domnul primar Dănila Sorin-Ioan, în calitate de inițiator, prezintă proiectul de hotărâre, 
raportul de specialitate, raportul de aprobare, care se anexează la dosarul ședinței. 
 Nu sunt discuții, se trece la vot: 

Domnul consilier Bota Adrian-Florin, președinte de ședință, supune la vot deschis prin 
ridicarea mâinii, fiecare articol în parte, cu unanimitate de voturi, 12 voturi ”pentru” este 
adoptată Hotărârea nr. 8/2025. 

Punctul 2. Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 
Local al Comunei Apateu în Adunarea Generală a Asociaților Asociației de Dezvoltare 
Intercomunitară de Transport Public Arad în vederea aprobării modificării Contractului de 
delegare a gestiunii Serviciului de transport public local nr. 704/02.12.2019 - inițiativa 
primarului 
 Domnul primar Dănila Sorin-Ioan, în calitate de inițiator, prezintă proiectul de hotărâre, 
raportul de specialitate, raportul de aprobare, care se anexează la dosarul ședinței. 
 Nu sunt discuții, se trece la vot: 

Domnul consilier Bota Adrian-Florin, președinte de ședință, supune la vot deschis prin 
ridicarea mâinii, fiecare articol în parte, cu unanimitate de voturi, 12 voturi ”pentru” este 
adoptată Hotărârea nr. 9/2025. 

Punctul 3. Proiect de hotărâre privind modificarea Contractului de Delegare a Gestiunii 
Serviciului de alimentare cu apă și de canalizare prin Actul Adițional nr. 28 - inițiativa primarului 
 Domnul primar Dănila Sorin-Ioan, în calitate de inițiator, prezintă proiectul de hotărâre, 
raportul de specialitate, raportul de aprobare, care se anexează la dosarul ședinței. 
 Nu sunt discuții, se trece la vot: 

Domnul consilier Bota Adrian-Florin, președinte de ședință, supune la vot deschis prin 
ridicarea mâinii, fiecare articol în parte, cu unanimitate de voturi, 12 voturi ”pentru” este 
adoptată Hotărârea nr. 10/2025. 

Punctul 4. Proiect de hotărâre privind participarea în cadrul proiectului ”Microbuze 
electrice pentru elevii din județul Arad” - inițiativa primarului 
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 Domnul primar Dănila Sorin-Ioan, în calitate de inițiator, prezintă proiectul de hotărâre, 
raportul de specialitate, raportul de aprobare, care se anexează la dosarul ședinței. 
 Nu sunt discuții, se trece la vot: 

Domnul consilier Bota Adrian-Florin, președinte de ședință, supune la vot deschis prin 
ridicarea mâinii, fiecare articol în parte, cu unanimitate de voturi, 12 voturi ”pentru” este 
adoptată Hotărârea nr. 11/2025. 

Punctul 5. Proiect de hotărâre privind aprobarea tipului de suport alimentar la Școala 
Gimnazială ”Gheorghe Popovici” Apateu, în cadrul programului-pilot de acordare a unui suport 
alimentar pentru preșcolarii și elevii din 450 de unități de învâțământ preuniversitar de stat - 
inițiativa primarului 
 Domnul primar Dănila Sorin-Ioan, în calitate de inițiator, prezintă proiectul de hotărâre, 
raportul de specialitate, raportul de aprobare, care se anexează la dosarul ședinței. 
 Discuții pe marginea proiectului de hotărâre și a materialelor prezentate: 
 Domnul consilier Andor Ioan-Florin - domnul director a insistat pe masă sănătoasă nu pe 
masă caldă, mâncarea se face dimineața și la prânz se servește, vine ambalată., să nu fie 
probleme... 
 Domnul consilier Mișca Teodor - masă caldă înseamnă felul I și felul II nu neapărat 
temperatura... 
 Domnul consilier Stana Stelian-Dumitru - mâncarea pe care o trimite ajunge acasă și o 
dă la câini, la ora 10,00 o primește și o mănâncă, dacă o primește când pleacă copilul acasă la 
ora 12,00 nu o mai mănâncă și atunci de ce ar fi mai bună masa care se dă la ora 12,00 și se 
aruncă decât cea pe care o mănâncă?! 
 Domnul consilier Andor Ioan-Florin - de ce se numește masă sănătoasă? la această 
mâncare nu se folosește vegeta (glucamat de sodiu) pentru sănătatea copiilor, nu se face 
mâncare prăjită se face la cuptor... 
 Domnul Botaș Florea-Radu - adică nu se folosesc condimente asta vrea să spună... 
 Domnul Mișca Teodor - domnul Stana amândoi aveți dreptate dar dacă discutați pro și 
contra și asta se vrea de la școală noi asta aprobăm, io așa zic, sper că s-a înțeles, am fost destul 
de ... 
 Domnul consilier Andor Ioan-Florin - domnul director a transmis că inteția lui este 
sănătatea copiilor, asta a fost în Consiliul de administrație, a transmis că dimineața îi vezi cu 
cipsuri, cu sticla de coca-cola și de aceasta a optat pentru varianta de masă sănătoasă... 
(intervine un cetățean din sală...) 
 Domnul Mișca Teodor - eu la fel de pozitiv aș vedea și ce spune unul și celălalt, nu cred 
că eu văd mai rău sănătatea copiile decât voi, noi trebuie să votăm proiectul ăsta așa cum e, tot 
hrană sănătoasă e și una și alta..., dacă ar fi după mine și eu sunt de acord cu un sendwich că îl 
iei și-l mănânci, masa caldă o duci acasă, se strică... dar dacă dincolo sunt mai mulți, în 
democrație cei mulți câștigă așa că hai să trecem peste asta. 
 Domnul consilier Andor Ioan-Florin - înainte de a fi masă caldă au fost alte variante, cum 
ar fi biscuiți, măr, lapte... 
 Nu mai sunt discuții, se trece la vot: 

Domnul consilier Bota Adrian-Florin, președinte de ședință, supune la vot deschis prin 
ridicarea mâinii, fiecare articol în parte, cu unanimitate de voturi, 12 voturi ”pentru” este 
adoptată Hotărârea nr. 12/2025. 

Punctul 6. Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de execuție al bugetului 
comunei Apateu, județul Arad, pe anul 2024 trimestrul IV.- inițiativa primarului 
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 Domnul primar Dănila Sorin-Ioan, în calitate de inițiator, prezintă proiectul de hotărâre, 
raportul de specialitate, raportul de aprobare, care se anexează la dosarul ședinței. 
 Discuții pe marginea proiectului de hotărâre și a materialelor prezentate: 
 Domnul consilier Botaș Florea-Radu - nu am primit nimic la execuție, nu trebuia să avem 
și noi ceva hărtie? 
 Domnul primar Dănila Sorin-Ioan - trebuia să avem dar hârtiile s-au făcut după ce s-au 
trimis invitațiile, nu au vinit adresele la doamna contabilă, dacă aveți întrebări trimit după 
contabilă și vine și vă răspunde 
 Domnul consilier Mișca Teodor - propun să amânăm pe data viitoare. 
 Intervine un cetățean din sală cu o problemă a lui. 
 Nu mai sunt discuții, se trece la vot: 12 voturi ”pentru” se amână pentru data viitoare. 
 Domnul secretar general Botaș Ioan - în luna decembrie 2024 trebuia să fie acest punct, 
nu știu ce se întâmplă?! 
 Punctul 8. Cereri adresate Consiliului local al comunei Apateu. 
 Domnul consilier Bota Adrian-Florin, președinte de ședință - avem o cerere pe care ați 
văzut-o toți, o citim? 
 Se dă citire cererii nr. 5663/19.12.2024 a doamnei Mang Lucia-Rodica domiciliată în 
Apateu nr. 258B, județul Arad, prin care solicită un spațiu locativ. 
 Domnul consilier Mișca Teodor - știm toți cine este, Rodica Checiului nu are unde să 
steie, acuma știm situația ei, acum are domiciliul la Jonu, stă ilegal în casa lui mamă-sa... să-i 
dăm, putem vota, ce cere o garsonieră bănuiesc? 
 Domnul viceprimar Mang Ioan-Stelian - ar trebui să votăm acuma să nu mai amânăm, da 
o garsonieră. 

Domnul secretar general Botaș Ioan - nu-i treaba de amânat, oricum la contract va veni 
și hârtia aceea. 

Domnul consilier Botaș Florea-Radu - înainte de a vota, nu putem să o clasificăm la 
ajutor social? 

Domnul primar Dănila Sorin-Ioan - nu, e aptă de lucru, la șomaj la Chișineu-Criș a fost 
îndrumată spre un loc de muncă unde urmează să meargă să vadă dacă face față și să se 
angajeze, asta e situația ei. 

Domnul consilier Bota Adrian-Florin, președinte de ședință - se supune la vot, cu 
unanimitate de voturi, 12 voturi ”pentru” cererea este aprobată pentru o garsonieră. 

Se trece la următoarea cerere: cea cu nr. 456/11/02.2025 se retrage și se trece la cea cu 
nr. 574/18.02.2025.  

Domnul consilier Mișca Teodor solicită președintelui de ședință să părăsească ședința 
plecând la poștă, la serviciu. 

Domnul consilier Botaș Florea-Radu - este aceiași cerere care a fost și luna trecută. 
Domnul consilier Stana Stelian-Dumitru - eu am fost la fața locului și am văzut ce este 

acolo, nu vom respecta exact cererea domnului Tulcan, acolo în spate să împărțim parcela în 
două părți exacte una pentru împădurire și una ca zonă de acces pentru păstori să nu ne ducem 
la 20 de metri de el... toată lumea să fie ok. 
 Domnul Tulcan Stelian-Vlăduț - pe mine nu pășunatul mă deranjează ci riscul cu paiele și 
ce e acolo ... vin în satul acesta, am făcut cele mai mari investiții aici, nu vreau să încurc pe 
nimeni, cred că putem să găsim niște soluții ca oamenii. Nu m-am dus mai departe să fac 
sesizări, trebuie făcut curățenie acolo. 
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Domnul consilier Stana Stelian-Dumitru - trebuie făcută o comisie delegată, eu în calitate 
de consilier o să merg să scot pomii de acolo dacă nu se respectă, eu am rămas ultimul acolo, 
toți au plecat. 

Domnul consilier Rus Daniel- nu s-a ajuns la nici o înțelegere și oamenii ăștia au animale, 
dacă îi îngrădești nu mai pot ieși de acolo, trebuie să fie bine, tot circul ăsta îl avem. Să se facă o 
comisie legală. 

Domnul consilier Stana Stelian-Dumitru - comisia nu a fost legală, noi am fost 5 oameni 
acolo numai să vedem la fața locului ce este. 

Intervine un cetățean din sală... domnul Horne Cornel-Gheorghe - există comisia de 
pășunat, stabilită prin hotărâre de consiliu, există tot, numai să funcționeze... 

Intervin și alți cetățeni care poartă un dialog cu consilierii... nu se consemnează în 
procesul-verbal. 

Se discută în contradictoriu...consilieri, cetățeni, primar, domnul Tulcan ... se aduc acuze 
unul altuia, amenințări... 

Se supune la vot amânarea acestei cereri, să se constituie o comisie legală. Cu 
unanimitate de voturi, 12 voturi ”pentru” se amână. 

Este chemat domnul Costea Marius-Ionel care aduce la cunoștiința membrilor consiliului 
și participanților unele detalii despre închirierea pășunii, despre totalul de UVM-uri : la Moțiori 
sunt 130 de ha pășune cu 94,20 UVM, la Apateu 1000 UVM la ovine, la Berechiu 241 UVM ovine 
și tot așa... trebuie depus certificat fiscal pentru tot nu numai pentru pășune, să vedem ce 
pășune există, loturile publicate la avizier... 

Domnul primar Dănila Sorin-Ioan - urmează o întâlnire cu harta în față să vedem cum 
vom proceda... 

Intervine iar cetățenii... 
Ședința se încheie... în același ton cu discuții între cetățenii participanți. 
 

 Notă: Există posibilitatea ca unele proiecte de hotărâri să fi suferit modificări în timpul 
ședinței, de aceea hotărârea adoptată nu va mai avea conținutul fidel reflectat din proiectul de 
hotărâre. Membrii consiliului local fiind de acord cu aceste modificări. 
 În conformitate cu prevederile art. 243, alin. (1), lit. f) din Ordonanța de urgență a 
Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, 
secretarul general al comunei asigură întocmirea procesul-verbal al ședințelor consiliului local și 
redactarea hotărârilor consiliului local. 
 

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,                                                                    
Adrian-Florin BOTA 

 
 
 

SECRETARUL GENERAL AL COMUNEI APATEU, 
Jurist Ioan BOTAȘ 


